
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
Będzie polski dostawca elektrowni pod klucz?

    

 Prezes Rafako, Wiesław Różacki zapowiada w „Parkiecie”, że firma jeszcze w tym roku być może złoży
pierwszą swoją ofertę na budowę elektrowni pod klucz.

  

W rozmowie z „Parkietem” prezes Rafako, która to firma dotychczas była głównie podwykonawcą firm budujących
elektrownie i dostarczał kotły, ujawnia że raciborska firma przygotowuje ofertę na cały blok energetyczny i ma być ona
gotowa w IV kwartale tego roku. Według prezesa oferta raciborskiej firmy na pewno nie będzie odstawała o propozycji
zagranicznych liderów na tym rynku.
  Jednocześnie prezes Różacki deklaruje, że mimo trwających przygotowań do złożenia własnej oferty pod klucz spółka
jest gotowa tworzyć konsorcja z zagranicznymi firmami. 

  W tej chwili według informacji „Parkietu” firma rozmawia z dostawcami turbin oraz krajowymi firmami, którzy
według prezesa będą stanowiły w około 60 proc. dostawców i wykonawców zaangażowanych w projekt.

  W rozmowie z gazetą giełdy Wiesław Różacki potwierdził również, że firma prowadzi rozmowy ze
skonsolidowanymi polskimi grupami energetycznymi zainteresowanymi budową nowych bloków.     
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